
Rada školy pri ZŠ s MŠ Diviacka Nová Ves , 972 24 

Výročná správa o činnosti Rady školy za rok 2018 
 
Rada školy v roku 2018 pracovala v zložení:  

Za rodičov ZŠ: p. Horniak, p. Rošková 

Za rodičov MŠ: p. Obert, p. Ing.  Kurincová 

Za pedagogických zamestnancov ZŠ: p. Mgr. Birková. 

Za zástupcov pedagogických zamestnancov MŠ: p. Tupá. 

Za nepedagogických zamestnancov ZŠ s MŠ: p. Ing. Žemberová. 

Delegovaní zástupcovia zriaďovateľa  p. Dolník, p. Mgr. Masaryková, p. Ing. Kohút a p. Štrbáková. 

V doplnkových voľbách bola v septembri 2018 do Rady školy zvolená za zástupcov rodičov detí MŠ za 
p. Oberta  p. Križanová. 

Keďže p. Obert bol predsedom Rady školy, na septembrovom zasadnutí RŠ bola za predsedu RŠ 
zvolená p. Ing. Kurincová.  

Delegovaný zástupca obce p. Ing. Dušan Kohút zmenil trvalé bydlisko a na jeho miesto delegoval 
zriaďovateľ Danu Kohútovú. 

Rada školy zasadala v roku 2018 3 krát.  

Prvé zasadnutie Rady školy  sa konalo dňa 19.06.2018. Počet prítomných členov bol 6, takže RŠ bola 
uznášania schopná.  

Na tomto zasadnutí RŠ prerokovala Rozpočet na rok 2018, Zhodnotenie výsledkov výchovy 
a vzdelávania ZŠ za II. polrok 2017/2018, Správu o činnosti ZSŠ. V diskusií p. riaditeľka Knyblová 
oboznámila, že problém s únikom vody je v norme. P. Tupá oznámila, že bude problém s rozdelením 
predškolákov, pretože bude 27 predškolákov. P. Štrbáková sa vyjadrila k opakujúcemu výskytu vši 
a k burze hračiek. P. Obert upozornil, že mu končí členstvo v Rade školy, lebo jeho dieťa ide do ZŠ.       

Dňa 18.09.2018 sa konalo druhé zasadnutie Rady školy. Počet prítomných členov bol 8. Na tomto 
zasadnutí členovia RŠ zvolili predsedu RŠ. Prerokovali Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 
výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2017/2018, Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacej práce v MŠ za 
šk. rok 2017/2018, Informáciu o počte žiakov, ktorí nastúpili do ZŠ v šk. roku 2018/2019, Informácia 
o počte detí, ktorí nastúpili do MŠ v šk. roku 2018/2019. V diskusií sa p. riaditeľka vyjadrila 
k nedostatkom v budove ZŠ a v areáli ZŠ. Tieto nedostatky prerokovala aj s p. starostom. 
V havarijnom stave je asfaltová plocha ihriska a v budove je problém s osvetlením. P. riaditeľka 
informovala, že z 2 % z daní škola zakúpila na dvor lanovú preliezku a vahadlovú hojdačku.  

Dňa 12.12.018 sa konalo ďalšie zasadnutie RŠ.  Prítomných členov Rady školy bolo 6.  Na tomto 
zasadnutí RŠ prerokovala Návrh plánu práce RŠ na rok 2019, Návrh správy o činnosti RŠ za rok 2018, 
Plnenie koncepčných zámerov školy za rok 2018. V diskusií p. Žemberová informovala o opätovnom 
výskyte vší. O riešení problémov s výskytom vší v ZŠ informovala p. riaditeľka RÚVZ Prievidza. Na 
základe vyjadrenia hygieničky boli rodičia na rodičovskom združení všetci oboznámení s presnými 
pokynmi pri výskyte parazitov a hlavne o povinnosti priniesť potvrdenie lekára, že žiak môže ísť do 
školy.  

Vypracovala predsedníčka  RŠ  Ing.  Kurincová  

 


